
Fredrikstad Blues & Jazzklubb

Protokoll fra årsmøte for 2OL9

Tid:27. Februar 2O2O k|.19.00
Sted: Riviera Fusion, Fredrikstad

Antall stemmeberettigede: 35 medlemmer (hvorav 8 fra det sittende styret)

1. Åpning
Leder Kjell Sundberg åpnet møtet og ønsket alle velkommen. Leder spurte om det var
kommentarer til innkalling eller dagsorden. Vedtak: Godkiennes

2. Valg av mØteleder og referent
Vedtak: Ulf Severinsen velges til møteleder. lngar H. Heie velges til referent.

3. Valg av protokollunderskrivere
Vedtak: Lisbeth Severinsen og Margr6t Elfa Hialmarsd6ttir velees til å underskrive

protokollen.

4. Årsberetning for 2019
Årsberetningen for 2019 ble opplest og kommentert av sekretær Ingar Heie. 641

medlemmer ved årsslutt, ny rekord (2018: 627). Status27.O2.2O2O:.5L2 medlemmer,

samme tid i fjor: 470. Sekretær takket Arne Buskoven, som har skaffet mailadresser

så vi sparer*blanketter, konvolutter, porto, blekk og masse arbeid ved utsendele av

Nyhetsbrev og årsfakturaer. Det var ingen anmerkninger fra salen.

Sekretær fikk ros for velskrevet årsmelding.

Vedtak: Årsberetn i n gen god kien nes enstemmig.

5. Årsregnskap for 2019 og revisjonsberetning
Årsregnskapet ble opplest og kommentert og revisjonsberetningen ble opplest av

revisor lnger Sandvik.

Lavere medlemskontingent a 2019, selv om det var 14 medlemmer flere enn i 2018

skyldes at 33 medlemmer betalte i des. 2018 kontingent for året 2OL9, så kr. 9.811,-

tilhører egentlig 2OL9. Tilsvarende fikk vi inn medlemskontingent/solgte gavekort i

20L9, som gjelder for 2O2O for kr. 3.643,-. Korrigerf for det ser det mer riktig ut.

Rekord høy Momskompensasjon !

Solgt trøyer etc. for ca. 25.000 kr. I 2019. God innsats fra Kjell med salg av

jubileumstrøyene.
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"Musikkutstyr, lagerleie" er mye lavere enn 2018, vi kjøpte "backline" for ca. kr.

45.000,- i2018. Faktura for lagerleie 2. halvår 2019 kom iJanuar 2A2O- Lageret er sagt

opp.

"Tono-avgift" er nytt av året, og kr. 8105,00 gjelder 1. halvår. Regning 2. halvår kom i

Januar 2O2O, dessuten har Havnelageret lovt å dekke halvparten av regningen for 2.

halvår, disse pengene er ikke mottatt ennå.

Ros til kasserer Eva Sandvik for god regnskapsføring. Anmerkninger fra forrige år var

tatt til følge, og revisjonen i år gikk mye lettere. Regnskapet er ført for hånd, og det er

et uavklart awik på kr.892,50 (for mye i kassa!)

Vedtak: Årsregnskapet og revisionsberetningen godkiennes enstemmig.

lnnkomne forslag
Det var kommet inn ett forslag til årsmØtet. Forslag fra Tore Hansen om å legge

medlemskortet inn på mobiltelefonen. Kjell Sundberg gikk gjennom forslaget og leste

opp styrets innstilling til årsmøtevedtak: "Det nye styret bes vurdere dette nærmere"

Vedtak: Styrets innstilling enstemmig vedtatt

Valg
Møteleder gjennomgikk valgkomiteens innstillinger og valg ble foretatt. For

medlemmene til det nye styret, revisjonsgruppe og valgkomit6 ble hver enkelt

kandidat til verv på valg lest opp, og det ble spurt om det var motforslag, før valg ble

foretatt. Valget ble avgjort ved akklamasjon, og alle de foreslåtte ble valgt.

Den eneste nye i styret er KjetilJohannessen som ny sekretær etter lngar Heie. lngar

fortsetter ett år som Varamedlem i midlertidig verv, for å hjelpe den nye sekretæren

i gang. Revisjonsgruppa fortsetter nesten uendret ett år til (Arild Andreassen

erstatter Ragni Bye som Vararevisor). Valgkomit6en er helt ny.

Valg av Nytt styre
Leder KjellArne Sundberg l-ar
Nestleder Ulf Severinsen lar
Kasserer Eva Sandvik lkke på valg
Sekretær KietilJohannessen /_ ar
Styremedlem Roar Jakobsen lkke på vale
Styremedlem Sten Roger Berntzen /- ar
Styremedlem Steinar Sandvik lkke på valg
Varamedlem Merete Gievik tar
Varamedlem Jan-Petter Moen 1, år
Varamedlem Ann-Kristin Gretland tar
Varamedlem Bente Bjørneby 1år
Varamedlem
(Vervet gjelder kun

ett år)

lngar Heie rar
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Revisor Arne Buskoven lar
Revisor lnger Kristin Sandvik l-ar
Vararevisor Arild Andreassen lar

Valg av volgkomitå:
Medlem fra styret Roar Jakobsen 7år
Medlem Jon Aksel Evensen tår
Medlem Per Edvardsen 1år

8. Avslutning

Leder Kjell Sundberg takket medlemmene for oppmøtet, og ønsket vel hjem, etter
servering av kaffe/te og deilig eplekake med krem.

Fredrikstod, 04. Mars 2020
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Lisbeth Severinsen
(protokollunderskriver)
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